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Proszę o odpowiedź w sprawie: 

Wykonania nowych nasadzeń na parkingu przy ul. Zielonej, dz. nr 800/3. Czy Gmina 

zapłaciła za tq usługę ijaka to była kwota? 

Po zakończeniu budowy tego parkingu (kiłka łat temu) zostały wykonane nowe nasadzenia, które 

następnie podczas koszenia tam trawnika zostały skoszone razem z trawą. Czy Gmina zaplaciła 

wtedy (kilka lat temu) za usługę wykonania nowych nasadzeń? 

Dlaczego zasadzone i następnie chwilę później zniszczone nowe krzewy i drzewka, nie zostały 

odtworzone od razu po ich zniszczeniu? 


